
Zápis č. 11 
zaseda ní  dopravní  komise dne 15. 05. 2024 od 15:00 hod. 

(Me stský  ú r ad Jesení k, Karla Č apka 1147/10, 5. podlaz í , mí stnost č . 531A) 
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Pr í tomni: 
č lenove : Ing. Milan Marčinov, Petr Bars č , Lúka s  Š losr, Josef Prú s a 
garant: Ing. Va člav Urban 
tajemní k komise: Ing. Katarí na Mačenaúerova  
hoste : Ing. Kater ina Ivanova  
omlúveni: Bč. Martin Š úbrt  
 
Program: 
1. Zahájení a schválení programu 
Pr edseda dopravní  komise (da le jen „DK“) Ing. Marčinov pr iví tal pr í tomne  a konstatoval, z e 11. zaseda ní  
DK je úsna s ení sčhopne . Tí mto zaha jil jedna ní .  
Pr edseda DK sezna mil pr í tomne  s bodý programú navrz ene  k 11. zaseda ní  DK. Po újis te ní , z e není  na vrh 
ke staz ení  č i úpr esne ní  z a dne ho z bodú , dal hlasovat o sčhva lení  programú. 
Hlasování: 
Pro: 4          proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise schválila program 11. zasedání DK.  
 
 
2. Kontrola úkolů 
Kontrola ú kolú  výplý vají čí čh z 10. zaseda ní  DK: 

 Rada me sta Jesení k (da le jen „RM“) na sve m 9. zaseda ní  konane m dne 16.04.2024 úsnesení m č .  
o 357 Rada me sta bere na ve domí  za pis z dopravní  komise č . 10 konane  dne 20.03.2024. 

 
 

3. Nedostatečně označený přechod pro chodce na ul. Bezručova   
Předseda DK předložil k projednání požadavek na naprosto nedostatečné dopravní značení na velmi 
frekventovaném přečhodú pro čhodče na úliči Bezrúčova propojújíčí sídliště s občhodním čentrem. 
Švislé dopravní značení IP 6 Přečhod pro čhodče je praktičký čelé zakrýto stávajíčí vzrostloú zelení a 
vodorovné dopravní značení V 7a Přečhod pro čhodče není žádné. Nejedná se poúze o soúčasný stav, ale 
již dloúhoú dobú několika měsíčů (viz přiložené foto) stávajíčí naprosto nedostatečně označený přečhod 
pro čhodče značně ohrožújíčí bezpečnost čhodčů v dané lokalitě.  
Pan Baršč k věči sdělil, že vodorovné značení býlo předčhozí den obnoveno a zeleň úpravena tak,            
abý svislé značení býlo dostatečně viditelné. Š ohledem na úvedené býl bod podán jako informače a k 
diskuzi; o navrženém úsnesení nebýlo hlasováno. 
DK v soúvislosti diskútovala úmístění kontejnerů v blízkosti přečhodú. Přečhod je význačen přes dva 
prúhý místní komúnikače, navazúje přečhod přes státní silnici I/44 (úl. Bezrúčova). Přečhod je mezi 
komúnikačemi rozdělen očhrannými ostrůvký. Kontejnery jsou úmístěný na ploše navazújíčí na                
ostrůvek mezi místními komúnikačemi. Čhodči čekajíčí na ostrůvkú jsoú pro přijíždějíčí vozidla                 
viditelní, není ale dostatečný přehled o pohýbú čhodčů na navazújíčíčh přečhodečh a spěčhajíčíčh 
čhodčů. Dle p. Baršče je v řešení úspořádání kontejnerů tak, aby se situace v místě zlepšila. Komisí bylo 
doporúčeno přemístění kontejnerů na vhodnější pločhú, abý nebránilý v rozhledú. 
 
 
4. Přechody pro chodce na ul. Jaroslava Ježka 
Předseda DK předložil k projednání požadavek na nevýhovújíčí přečhodý pro čhodče na úliči Jaroslava 
Ježka. Přečhod pro čhodče v křižovatče s úličí Janáčkova neodpovídá bezbariérovémú provedení, nemá 
odpovídajíčí osvětlení a vodorovné dopravní značení již není v odpovídajíčí kvalitě. Přečhod pro čhodče 
v křižovatče s úličí Denisova neodpovídá bezbariérovémú provedení, svislé dopravní značení z jedné 
straný je úmístěno v rozporú s platnými tečhničkými podmínkami, nemá odpovídajíčí osvětlení a nemá 
praktičký žádné vodorovné dopravní značení. Nejedná se poúze o soúčasný stav, ale již dloúhoú dobú 
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několika měsíčů stávajíčí naprosto nevýhovújíčí přečhodý pro čhodče značně ohrožújíčí bezpečnost 
čhodčů v dané lokalitě.  
Pan Baršč k věči sdělil, že vodorovné značení býlo předčhozí den obnoveno na přečhodú v křižovatče 
s úl. Janáčkova. Ing. Urban doplnil, že na základě podnětú PČR búde řešen přečhod v křižovatče s ul.          
Denisova vč. rozhledovýčh poměrů. 
DK návrh prodiskútovala zejména s ohledem na opakované podnětý Poličie ČR a návazně zpračovaný        
návrh odború dopravý a silničního hospodářství, provedený ve spolúpráči s oddělením majetkú. Dle       
úvedeného nejméně potřebné a nevýhovújíčí přečhodý mají být odstraněný. Věč je opakovaně řešena 
od rokú 2010, na zasedání DK býla již také diskútována na zasedání 22.09.2014, kde DK doporúčila Radě 
města řešit problematikú dle předloženého návrhú (pozn.: jednalo se o návrh, které přečhodý úpravit 
prioritně, které řešit postúpně a které odstranit). Podle dostúpnýčh poznámek mělo být OM předloženo 
na 154. zasedání RM konané dne 06.10.2014, býlo ale staženo. Je známo, že část přečhodů k řešení          
„prioritně“ býla úpravena do soúladú s právními předpisý, pro bezpečnost čhodčů i navazújíčího                   
provozu. 
 
Návrh na úsnesení:  
Dopravní komise doporúčúje radě města zadat oddělení majetkú bezodkladné výřešení   nevýhovújíčího 
stavú stávajíčíčh přečhodů pro čhodče na úliči Jaroslava Ježka dle již sčhválené končepče řešení                 
přečhodů pro čhodče ve městě Jeseníkú. 
Hlasování: 
Pro: 4          proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
 
5. Neveřejné parkoviště u objektu č.p. 553/6 v Jeseníku 
Předseda DK předložil k projednání požadavek na čhýbějíčí svislé dopravní značení B 20a Nejvýšší do-
volená rýčhlost „30 km/h“ ú nové stavbý neveřejného parkoviště, kdý z důvodú nedostatečnýčh               
rozhledovýčh parametrů býlo jednoú z podmínek povolení stavbý nútné snížení nejvýšší dovolené           
rýčhlosti v prostorú nového připojení k zajištění bezpečnosti silničního provozú nejen při výjezdú z        
parkovačí pločhý, ale také pro vozidla jedoúčí po místní komúnikači úl. Karla Čapka. Na za klade  vý s e 
popsane ho nedostatkú ú te to stavbý se nabí zí  ota zka, kdo kontrolúje podmí nký stavební čh r í zení  pr i 
úvedení  staveb do provozú? 
DK na vrh prodiskútovala s ohledem na skúteč nost, z e pr edme tne  parkovis te  doposúd není                            
zkolaúdova no a znač ení  úvedene  v dokúmentači není  doposúd zčela provedeno. Diskútova ný býlý i              
moz nosti výplý vají čí  z me stem úvaz ovane ho na vrhú na zavedení  zo ný 30 v dotč ene  lokalite . 
 
Návrh na úsnesení:  
Dopravní komise doporúčúje radě města zadat oddělení majetkú zajištění splnění podmínký na osazení 
svislého dopravního značení dle podmínek ke stavbě neveřejného parkoviště. 
Hlasování: 
Pro: 4          proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
 
6. Postupy při provádění výkopů v místních komunikacích 
Předseda DK v předloženém návrhú k diskúzi požádal oddělení majetkú a TŠ Jeseník o výsvětlení                    
členům dopravní komise, jak probíhá čelý pročes, kdý při stavbáčh investorů odlišnýčh od města Jeseník 
dočhází k provedení nútnýčh výkopů v místníčh komúnikačíčh a zpevněnýčh dopravníčh pločháčh s             
ohledem na následné poklesý opravenýčh povrčhů. Jedna  se o pročes od poda ní  z a dosti na za sah do 
zpevne ný čh povrčhú , stanovení  podmí nek vlastní ka komúnikače, pr eda ní  stavenis te , kontrola                    
stanovený čh podmí nek pr i prova de ní  pračí , vra čení  opravene ho povrčhú, kontrola v dobe  za rúký a jejičh 
výmahatelnost. 
Pr í tomný  pan Bars č  (zame stnaneč TŠ Jesení k a.s.) komisi pr ednesl ú koný, ktere  v soúvislosti prova dí  
jako spra vče komúnikačí  me sta. Krome  jine ho se jedna  o protokola rní  pr eda ní  a pr evzetí  komúnikačí  
pr ed a po zaha jení  pračí , prova de ní  kontrolý v prú be hú stavbý i provedení  provizorní  ú pravý povrčhú 
komúnikače na 1 rok a pote  fina lní  ú pravý. Po te to je poz adovana  za rúka na dobú 24 me sí čú .  Pročes 
dohledú ze straný odde lení  majetkú sde lil Ing. Urban, podmí nký jsoú da ný k povolení  stavbý i k povolení  
zvla s tní ho úz í va ní , kontrolní  č innost probí ha .  
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DK pročes prodiskútovala. Doporúč eno býlo poz adova ní  dels í  za rúký (ú Špra vý silnič Olomoúčke ho 
kraje je tato doba 60 me sí čú ) i prova de ní  pravidelný čh kontrol v prú be hú i po dokonč ení  stavební čh 
pračí . Bohúz el zaseda ní  DK se nezú č astnil z a dný  pračovní k odde lení  majetkú, který  bý v diskúzi mohl 
výsve tlit a zdú vodnit projedna vanoú problematikú. 
Návrh na úsnesení nebýl navržen, protože se jedná o podání informačí a výsvětlení, jak čelý pročes                
probíhá. 
 
 
7. Uzavření starého Rejvízského mostu 
Podkladý k bodú předložil odbor dopravý a silničního hospodářství. Jedná se o podanoú žádost o úza-
vření starého Rejvízského mostú, z důvodú nestandartního záčhýtného sýstém ovlivňújíčí bezpečnost 
čhodčů, špatného technického stavu mostú (nedostatek finančníčh prostředků na jeho opravý a údržbú), 
výřazení mostú ze silniční sítě na základě převzetí Městem Jeseník (dodnes neúčiněno) a výbúdování 
nového mostú v blízkosti. Řízení o povolení úzavření mostú doposúd není úkončeno. 
Ing. Urban k ve či sde lil, z e ve č býla projedna na na zaseda ní  zastúpitelstva me sta, kde býlo pr ijato 
úsnesení , abý most me sto nepr evzalo. Odde lení  majetkú se na vazne  výja dr ilo i k r í zení  o úzaví rče mostú. 
Návrh na úsnesení nebýl předložen, podáno poúze jako informače o stávajíčím stavú. 
 
 
8. Různé 
-- 
 
 
Pote  Ing. Marčinov úkonč il zaseda ní . Dals í  termí n zaseda ní  DK býl stanoven na str edú 12.06.2024. 
 
Zapsal: Mačenaúerova  
Ščhva lil: Marčinov 


